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Geloofsfanatisme, moslimextremisme en complotdenkers is een groot 
probleem voor alle Utrechters en onze manier van samenleven in deze 
stad. Naar aanleiding van het artikel “van complotdenker tot 
moslimfundamentalist: steeds meer Utrechters radicaliseren” verschenen 
op 17-02-2021 in het Algemeen Dagblad blijkt dat er steeds meer 
mensen radicaliseren in Utrecht. 
We lijken hier als Utrechtse samenleving niet de goede stappen te zetten. 
Uit de praktijk blijkt dat een van de effectiefste manieren om extremisten 
te deradicaliseren, is om hen te confronteren met andersdenkenden en 
ze uit hun bubbel te halen met gelijkgestemden, want vaak hebben ze 
geen interactie met andersdenkenden.
Stadsbelang is groot voorstander om de dialoog te blijven aangaan. De 
gemeente dient dergelijke initiatieven van maatschappelijke organisaties, 
van o.a. geloofsgemeenschappen en onderwijsinstellingen te 
ondersteunen
SV 2021 nr. 10 laten zien dat de gemeente geen voorstander is van het in 
beeld brengen van mensen met bijvoorbeeld een bepaalde migratie en 
culturele achtergrond. Meestal begrijpelijk, maar in het kader van 
extremisme kan de burgemeester niet wegkijken en de kop in het zand 
steken.
Vragen:

1. Is de burgemeester het eens dat aangewezen groepen om mensen 
uit deze bubbel te krijgen, niet de overheid is, maar in dit geval de 
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jongerenorganisaties, moslimgemeenschap, mensen die in nauw 
contact staan met rechtsextremisten en complotdenkers, ouders, 
moskeeën, kerken, het maatschappelijk middelveld en scholen? Op 
welke wijze wil de burgemeester met deze groepen samenwerken? 
Welke andere groepen ziet de wethouder als aangewezen om deze 
mensen uit de bubbel te krijgen?

2. Is de burgemeester het eens dat in het kader van deze 
radicalisering, het noodzakelijk is bepaalde doelgroepen concreet in 
beeld te krijgen? En te kijken naar de o.a. de culturele en sociale 
achtergrond? Indien de burgemeester dat niet gaat doen, op welke 
wijze gaat zij deze mensen in beeld krijgen? 

3. Welke initiatieven gaat de burgemeester ondersteunen en welke zijn 
al gaande? Wat is het effect van deze initiatieven en welke 
initiatieven zullen niet voortgezet worden? 

4. Op welke wijze gaat de gemeente het online extremisme aanpakken 
met landelijke partners en in de stad/regio?

5. Gezien deze ontwikkelingen lijkt ook actie op zeer korte termijn 
noodzakelijk. Welke eerste stappen op korte termijn gaat de 
burgemeester zetten? 
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